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Liberalerna

Enkel fraga till Kultur- och bildningsnamndens ordforande

I Nerikes Allehanda den 22 februari kan man lasa att bollhallen kommer att vara stangd under 15

manader. Detta da matsalen pa Lekebergsskolan kommer borja byggas om I mitten av maj och att

skoleleverna under byggtiden ska ata lunch i bollhallen och att sedan, nar matsalen ar ombyggd och

klar nagon gang i oktober/november, sa ska arbetet med bollhallen paborjas. Under denna tidsperiod

kommer bollhallen inte kunna nyttjas for undervisning eller av de foreningar som brukar ha traningar

i hallen.

Vidare kan man lasa att forvaltningen anser att detta just nu ar bekymmersamt och att det inte ar klart

exakt hur det kommer att se ut for skolelevernas idrott inomhus under hostterminen men att man har

olika forslag pa hur detta ska losas. Man kan aven lasa att det finns en oro has berorda foreningar om

att detta kan fa negativa effekter pa deras verksamhet om traningsmojligheterna i hallen forsvinner

under en hel sasong.

Som ledamoti Kultur-och bildningsnamnden blevjagsmattoverraskad avdetsomframgaravartikeln

eftersom namnden vid sammantradet den 4 februari inte delgavs nagon information om detta.

Vilketforanlederfoljandefragor till namndens ordforande:

Vilka overvaganden har gjorts och f inns det nagon konsekvensanalys att ta del av?

Ar detta det enda alternativ som varit uppefor diskussion eller bar detfunnits andra losningar man

valt att inte ga vidare med?

Har man beaktat hur detta kommer paverka elevernas undervisning och vad bar man i sa fall kommit

j ram till?

Att stanga Bollhallen under sa lang tid innebar en markant paverkan for foreningslivet. Det ar, som

man kan lasa i artikeln, bekymmersamt.

Hur bar dialogen med berorda foreningar sett ut?

Hurjobbarmanforattstotta berorda foreningar och vad har man kommitfram till?

Och slutligen,

Vad var anledningen till att ordforanden undldt att informera namnden om ovanstaende vid Kultur-

och bildningsnamndens sammantrade den 4februari?


